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Ang. förslaget att anlägga en padelbana på Husarö 

 

Hej alla medlemmar! 

Som ni säkert kommer ihåg, så lade Jesper Kärrbrink fram ett förslag att anlägga en padel-

bana på mark tillhörig föreningen (vid fotbollsplanen) vid årsmötet den 8 augusti 2020. 

Årsmötet röstade om förslaget och utfallet blev att en majoritet (29 mot 19) röstade för 

förslaget. Årsmötets (majoritets-) beslut var förenat med ett antal villkor, däribland att 

erforderliga tillstånd (bygglov) skulle inhämtas, bl.a. för att säkerställa att berörda 

närboende skulle få möjlighet att lämna synpunkter.  

Efter kontakter med Österåkers kommun, har det visat sig att en padelbana, av det slag som 

föreslagits, inte kräver bygglov, varför något obligatoriskt hörande av de närboende (i en 

bygglovsprocess) inte kommit att ske. Jesper Kärrbrink har istället kontaktat de närboende 

under hösten och efterhört deras synpunkter. Huvuddelen av de närboende har meddelat 

att de är negativa till den föreslagna placeringen, och anfört som skäl bl.a. störande buller 

och andra olägenheter.  

Mot den angiva bakgrunden har Jesper Kärrbrink återkallat förslaget. Som en följd härav 

avskriver föreningen ärendet från vidare handläggning.   

Stockholm i december 2020 

STYRELSEN 

 

som också passar på att önska samtliga medlemmar en riktigt 

GOD JUL och ett GOTT NYTT ÅR! 

Vi ser fram emot att ses igen till sommaren, som förhoppningsvis blir mindre påverkad av 

pandemin än den gångna!    

 

Kopia för kännedom: berörda fastigheter i Husarö Östergårds Samfällighetsförening. 

 

 


